



Social media toolkit: Apple Health Expansion

(Russian)

Social media messages

English

If you previously applied for Washington Apple Health and were denied due to your immigration status, you may be eligible for Apple Health Expansion starting July 1, 2024. Apple Health Expansion provides coverage for adults age 19 and older with certain immigration statuses, including people who are undocumented.

Applications open at 8 a.m. on June 20. Mark your calendars! This new program has limited enrollment and is expected to fill quickly. See if you are eligible and learn how to apply online at

hca.wa.gov/apple-health-expansion #ImmigrantHealthMatters #GetCoveredWA #AppleHealth

(Russian)

Если вы ранее подавали заявление на участие в программе Washington Apple Health и получили отказ на основании вашего иммиграционного статуса, то вы можете иметь право на участие в Apple Health Expansion начиная с 1 июля 2024 года. Apple Health Expansion предоставляет страховое покрытие для взрослых в возрасте от 19 лет с определенными иммиграционными статусами, включая лиц без документов.

Заявление на участие в программе Apple Health Expansion можно будет подать начиная с 8 часов утра 20 июня. Поставьте отметку в календаре! Число участников этой новой программы ограничено — ожидается, что программа быстро заполнится! Проверьте, соответствуете ли вы требованиям, и узнайте, как подать заявление онлайн на hca.wa.gov/apple-health-expansion #ImmigrantHealthMatters #GetCoveredWA #AppleHealth

English

Don't wait, save the date! Applications for Apple Health Expansion open at 8 a.m. on June 20. This new program has limited enrollment and is expected to fill quickly. You can apply online, over the phone, or you can schedule an in-person or virtual appointment with a navigator or certified broker to walk you through the application process on June 20. Support is available in over 200 languages.

#ImmigrantHealthMatters #GetCoveredWA #AppleHealth

Learn how you can prepare at hca.wa.gov/apple-health-expansion

(Russian)

Не ждите, запишите дату! Заявление на участие в программе Apple Health Expansion можно будет подать начиная с 8 часов утра 20 июня. Число участников этой новой программы ограничено — ожидается, что программа быстро заполнится! Вы можете подать заявление онлайн, по телефону или запланировать очный или виртуальный визит к навигатору или сертифицированному брокеру, которые помогут вам пройти процесс подачи заявления 20 июня. Помощь доступна на любом из более 200 языков. #ImmigrantHealthMatters #GetCoveredWA #AppleHealth

Узнайте, как вы можете подготовиться на hca.wa.gov/apple-health-expansion

Updated 5/16/2024

Social media post graphics

Use these social media graphics to post to Facebook, Instagram, LinkedIn, and X (Twitter) feeds.

English



(Russian)



Accessing images

Download a [zip file](#) of these images for use.